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Protokół nr 14/19 
z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury  

z dnia 25 października 2019 roku 
 

Na 9 członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 5 zgodnie z załączoną listą obecności. 

Nie uczestniczyli: 

1. Radny Ireneusz Waldemar Cieślik 
2. Radna Hanka Gałązka 
3. Radny Artur Nadolny 
4. Radny Stanisław Oszkinis 

  

Posiedzenie Komisji otworzył i obradom przewodniczył radny Marusz Tarka– Przewodniczący 

Komisji. Przewodniczący obrad po zapoznaniu się z listą obecności stwierdził prawomocność 

obrad, powitał zebranych i  zaproponował wprowadzenie do porządku obrad  punktu 10: 

„Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości  

i szczegółowych warunków przyznawania dodatków do wynagrodzenia oraz zasad obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw 

nauczycielom szkół, przedszkoli i placówek prowadzonych przez Miasto Łomża - druk nr  280, 

280A”. Komisja w wyniku głosowania 5 głosami za, przy braku głosów przeciw  

i wstrzymujących wprowadziła punkt do porządku obrad. Następnie zaproponowała 

wprowadzenie do porządku obrad punktu 11 „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Rycerskiej – druk nr 278,278A”. Komisja 

w wyniku głosowania 5 głosami za, przy braku głosów przeciw i wstrzymujących wprowadziła 

punkt do porządku obrad. 

Komisja nie zgłosiła więcej  uwag do porządku obrad  i przyjęła następujący porządek dzienny: 

1. Przyjęcie protokołu nr 13/19 z dnia  23 września  2019 r. 
2. Ośrodki Kultury (Filharmonia Kameralna im. W. Lutosławskiego, MDK-DŚT, Teatr Lalki 

i Aktora) – podsumowanie działalności - druk nr 266 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok   

w działach merytorycznie podległych Komisji – 276,276A 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół 

i placówek oświatowych publicznych i niepublicznych prowadzonych na terenie Miasta 
Łomża przez inne niż jednostka samorządu terytorialnego organy, trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz 
terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania - druk nr  267, 267A 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Łomży 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Łomży w czteroletnie I Liceum 
Ogólnokształcące dla Dorosłych w Łomży Centrum Kształcenia Zawodowego  
i Ustawicznego w Łomży -  druk nr 268, 268A 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Łomży w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Tadeusza 

Kościuszki w Łomży  - druk nr 269, 269A 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego II Liceum 
Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Łomży w czteroletnie II Liceum 
Ogólnokształcące im. Marii Konopnickiej w Łomży - druk nr 270, 270A 
b) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego III Liceum 
Ogólnokształcącego im. Żołnierzy Obwodu Łomżyńskiego Armii Krajowej w Łomży        
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w czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące im. Żołnierzy Obwodu Łomżyńskiego Armii 
Krajowej w Łomży - druk nr 270, 270B 
c) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego IV Liceum 
Ogólnokształcącego w Łomży Zespołu Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 
im. Marii Skłodowskiej-Curie w Łomży w czteroletnie IV Liceum Ogólnokształcące          
w Łomży Zespołu Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii 
Skłodowskiej-Curie w Łomży - druk nr 270, 270C 
d) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego V Liceum 
Ogólnokształcącego w Łomży Zespołu Szkół Mechanicznych i Ogólnokształcących  
Nr 5 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Łomży w czteroletnie V Liceum 
Ogólnokształcące w Łomży Zespołu Szkół Mechanicznych i Ogólnokształcących Nr 5 
im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Łomży - druk nr 270, 270D 
e) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego VI Liceum 
Ogólnokształcącego w Łomży Zespołu Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących  
Nr 6 w Łomży w czteroletnie VI Liceum Ogólnokształcące w Łomży Zespołu Szkół 
Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży - druk nr 270, 270E  
f) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego VII Liceum 
Ogólnokształcącego w Łomży Zespołu Szkół Weterynaryjnych i Ogólnokształcących Nr 
7 w Łomży w czteroletnie VII Liceum Ogólnokształcące w Łomży Zespołu Szkół 
Weterynaryjnych i Ogólnokształcących Nr 7 w Łomży- druk nr 270, 270F 

8. Zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum 
Nr 4 w Łomży Zespołu Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii 
Skłodowskiej-Curie w Łomży w pięcioletnie Technikum Nr 4 w Łomży Zespołu Szkół 
Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Łomży - druk 
nr 271, 271A/. 
b) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum 
Nr 5 w Łomży Zespołu Szkół Mechanicznych i Ogólnokształcących Nr 5 im. Marszałka 
Józefa Piłsudskiego w Łomży w pięcioletnie Technikum Nr 5 w Łomży Zespołu Szkół 
Mechanicznych i Ogólnokształcących Nr 5 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Łomży 
- druk nr 271, 271B  
c) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum 
Nr 6 w Łomży Zespołu Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży  
w pięcioletnie Technikum Nr 6 w Łomży Zespołu Szkół Ekonomicznych  
i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży - druk nr 271, 271C 
d) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum 
Nr 7 im. Ludwika Bojanusa w Łomży Zespołu Szkół Weterynaryjnych   
i Ogólnokształcących Nr 7 w Łomży w pięcioletnie Technikum Nr 7 im. Ludwika 
Bojanusa w Łomży Zespołu Szkół Weterynaryjnych i Ogólnokształcących Nr 7 w Łomży 
- druk nr 271, 271D 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 
dotychczasowego    Zespołu Centrów Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego  
w Łomży w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Łomży - druk nr 272, 
272A 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości 
i szczegółowych warunków przyznawania dodatków do wynagrodzenia oraz zasad 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźnych 
zastępstw nauczycielom szkół, przedszkoli i placówek prowadzonych przez Miasto 

Łomża - druk nr  280, 280A 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej 
przedłużenie ulicy Rycerskiej – druk nr 278,278A 

12. Sprawy różne i wolne wnioski. 
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Ad.1 

Przyjęcie protokołu nr 13/19 z dnia  23 września  2019 r. 

Komisja przyjęła protokół nr 13/19 z dnia  23 września  2019 r. bez uwag. 

Ad. 2 

Ośrodki Kultury (Filharmonia Kameralna im. W. Lutosławskiego, MDK-DŚT, Teatr Lalki i 

Aktora) – podsumowanie działalności - druk nr 266 

Radny Marusz Tarka– Przewodniczący Komisji poprosił o pytania do Pana Krzysztofa Zemło 

– Dyrektora MDK-DŚT. 

Radny Tadeusz Kowalewski zapytał czy radni będą mieli możliwość zapoznania się z planami 

na przyszły rok, czy też nie. Ma pewne sugestie, poprosił o informacje, w którym momencie 

można to zgłosić. 

Pan Krzysztof Zemło – Dyrektor MDK-DŚT wyjaśnił, że plany na przyszły rok były 

przygotowywane w połączeniu z budżetem na przyszły rok, zapytał o sugestie radnego. 

Radny Tadeusz Kowalewski zaproponował mniej imprez masowych, a więcej imprez 

„dzielnicowych”, dotyczących mniejszych grup mieszkańców.  

Pan Krzysztof Zemło – Dyrektor MDK-DŚT stwierdził, że wszyscy lubimy te mniejsze imprezy, 

ale też te imprezy dla podatników są potrzebne. Dodał, że widzi taką potrzebę  

i naturalne zaplecze jeśli chodzi o widownię, jeśli chodzi o osiedla, szkoły, na południu Łomży. 

Myśli, że spróbują w tym roku zorganizować taką imprezę, bo współdziałają też z łomżyńskimi 

spółdzielniami realizując te imprezy, ale myśli, że nasz dom kultury też mógłby wyjść na 

zewnątrz w tę stronę. 

Radny Marusz Tarka– Przewodniczący Komisji podziękował za wypowiedź Panu Krzysztofowi 

Zemło – Dyrektorowi MDK-DŚT, następnie poprosił  radnych o pytania dotyczące Filharmonii. 

Poinformował, że był na budowie, chodził w kasku, widział jak prace się posuwają, elewacja 

praktycznie będzie skończona. W środku prace betonowe również wyglądają bardzo ładnie, 

stropy ładnie zalane, będzie dźwigar nad sceną zawieszony na tych słupach. 

 Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że skoro jest tak dobrze, to dlaczego również inni 

członkowie Komisji nie mogą tego zobaczyć, bo to co widzieli kilka miesięcy temu, podczas 

odbywania tam Komisji było wręcz odwrotnie do tego co Pan Przewodniczący mówił. Elewacja 

zewnętrzna jest widoczna, więc coś się dzieje, ale nie tak fenomenalnie jak jest przedstawiane. 

Chciałby również jako członek Komisji mieć taką możliwość, żeby zobaczyć postępy prac,  

o których Przewodniczący wspomina. 

Radny Marusz Tarka – Przewodniczący Komisji stwierdził, że może powiedzieć od siebie, jako 

ze strony branży budowlanej. Poprosił Pana Dyrektora, chociaż nie musiał mu pozwalać wejść 

na plac budowy, ale pozwolił, wszedł z własnym kaskiem, bo prace trwają i z punktu 

praktycznego, to odpowie jako mieszkaniec  Łomży, nie jako Przewodniczący Komisji, nie 

będąc stronniczym. Na ten zakres prac, na które tam firma weszła nowa, to to wszystko 

wymaga pracy. Budynek nie był remontowany przez 30 lat, albo i więcej, od czasu jego 

postawienia. „Przy konserwacji, przy takich budynkach, to najpierw trzeba to wzmocnić,  

a dopiero później się posuwać i to jest efektem widocznym, dlatego ta elewacja będzie 

widoczna najbardziej, najszybciej, ale to co w środku jest, już te prace żelbetowe mają się ku 

końcowi, ten efekt będzie widoczny i pewnie pójdą tam kiedyś”.  
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Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że nie wie skąd ten entuzjazm, kolega wprawdzie może 

ma większe doświadczenie budowlane, on takiego nie ma, ale wtedy kiedy była Komisja,  

ci, którzy chcieli, mogli uczestniczyć, był on, był Radny Nadolny, był inspektor nadzoru. To co 

im pokazywano, co wyjaśniał dyrektor do spraw inwestycji i inspektor to wręcz odwrotnie, jak 

jest taka możliwość to chciałaby, żeby ci z Komisji, którzy mogą, żeby to zobaczyli, może 

faktycznie przez pół roku się coś zmieniło. 

Radny Marusz Tarka – Przewodniczący Komisji stwierdził, że jakąkolwiek pracę się wykonuje 

w budownictwie, to ona nie trwa dzień, dwa, niejednokrotnie prace trwają miesiącami, żeby 

przygotować istniejący budynek, który trzeba wzmocnić i trzeba zrobić żelbet, zbrojenie.  

To wszystko trwa, to jest proces.  

Radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że widzi, że jest różnica zdań między Panami radnymi, 

nie jest to dzisiaj tematem dyskusji. Dodał, że jak będzie Pan Naczelnik od inwestycji wtedy 

dowiedzą się, czy jest dobrze czy źle. Zaproponował, żeby zakończyć tę dyskusję w tej chwili. 

Radna Alicja Konopka stwierdziła, że „wydaje jej się, że nie są od tego. Są pracownicy, którzy 

mają odpowiednie kompetencje, a nie oni będą Komisją jeździć i jednemu będzie się podobać 

a drugiemu nie”.  

Radny Marusz Tarka – Przewodniczący Komisji stwierdził, że zgadza się z Radną Alicją 

Konopka.  Dodał, że jego wizyta była nieformalna. Chciał zobaczyć, żeby radnym to 

przedstawić, jak to wygląda z części formalnej, merytorycznej, budowlanej, bo radni  tak jak 

powiedział Radny Kowalewski nie muszą się znać na budownictwie dlatego referuje jak to 

wygląda z punktu praktycznego.  

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że każdemu z Państwa 

radnych przysługuje prawo do tego, żeby złożyć zapytanie lub interpelację, więc nie widzi 

problemu jeżeli takie zapytanie lub interpelacja wpłynie na piśmie, żeby taka odpowiedź 

zgodnie z przepisami prawa została udzielona. 

Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że rozumie całkowicie sytuację Pani Radnej, zresztą 

ona jest widoczna, że Pani ma pewne ograniczenia w związku ze stanem zdrowia, natomiast 

nie oznacza to, że inni radni nie mają prawa zapoznać się  z postępami o których Pan 

Przewodniczący stwierdził, które nastąpiły, bo taką okazję mieli pół roku temu i dlatego tak jak 

powiedział Pan Radny, jeżeli będzie taka możliwość „pod fachowym okiem zobaczyć” to 

uważa, że to nie jest przeszkadzanie tylko pilnowanie wspólnego dobra. Stwierdził, że życzy 

wszystkim zdrowia, ale poprosił, żeby nie ograniczać tych możliwości. 

Radna Alicja Konopka stwierdziła, że nie podejrzewałaby o taką troskliwość Pana 

Kowalewskiego. Dodała, że „złośliwość przez Pana przemawia, ale my naprawdę nie jesteśmy 

od tego, żeby co moment chodzić”.  

Radny Tadeusz Kowalewski podkreślił, że nie było mowy o żadnej złośliwości w kierunku Pani 

Radnej. 

Radny Marusz Tarka – Przewodniczący Komisji stwierdził, że w  przedstawionej informacji, 

koncertach, płytach i nagrody Fryderyka widać całokształt pracy Filharmonii. 

Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że można wyrazić uznanie dla tej instytucji ponieważ 

mimo trudności infrastrukturalnych potrafi takie wyniki osiągnąć, trzeba podziwiać 

operatywność Pana Dyrektora. 

Radny Marusz Tarka – Przewodniczący Komisji poprosił o pytania do Pana Dyrektora  

Jarosława  Antoniuka, bo również z Teatru Lalki i Aktora wpłynął treściwy materiał.  
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Radny Tadeusz Kowalewski zwrócił uwagę, że Pan Dyrektor tylko między wierszami 

wspomniał o dwóch sprawach. Jedna sprawa jest taka, że oprócz spektakli skierowanych do 

dzieci są pewne propozycje dla dorosłych. Poprosił o informację czy ofertę  dla dorosłych 

zamierza Pan Dyrektor jakoś w przyszłości rozszerzać, czy to będzie na kanwie tego co jest 

czy ewentualnie na kanwie tzw. „ Hali Kultury”.  Zwrócił uwagę, że Pan Dyrektor wspomniał, 

że 27 osób pracuje w teatrze, czy zdaniem Dyrektora oprócz : „składu artystycznego” „skład 

techniczny” jest na tyle wystarczający, żeby taki ogrom tych prac wykonać. 

Pan Jarosław Antoniuk -  Dyrektor Teatru Lalki i Aktora  wyjaśnił, że za każdym razem 

potwierdza, że stan osobowy w Teatrze nie jest wystarczający, zważywszy na fakt ile TLiA 

realizuje projektów, a poza tym są teatrem repertuarowym. Liczby nie kłamią. W tej chwili mają 

12 spektakli w repertuarze. To jest bardzo dużo jak na  dziewięcioosobowy zespół aktorski. 

Ekipa techniczna jest bardzo skromna. Warto pamiętać o tym, że funkcjonują w niewielkim 

mieście, jakim jest Łomża. Sporo spektakli grają w terenie. W tej chwili październik jest takim 

miesiącem gdzie mają objazd. Robią to dlatego, że muszą promować teatr w regionie, dlatego, 

że jeśli grają w Suwałkach, w Augustowie, w Ostrołęce czy w Siedlcach, to wtedy ma taką 

pewność, że część szkół przyjedzie również do Łomży do teatru, a jeśli przyjeżdżają te szkoły 

do Łomży do teatru, to również „zahaczają” o wystawę, o muzeum, o skansen. Prowadzą taką 

politykę kulturalną, a raczej jest to turystyka kulturalna dlatego, że muszą coś tej młodzieży 

oprócz  spektakli zaoferować. Podkreślił, że stan jest niewystarczający, marzy, żeby w ich 

instytucji pracowało więcej osób. Oczywiście tak jak w każdej rodzinie, jak w każdej instytucji 

są pewne problemy. Cieszy fakt, że jak ogłasza konkurs na  jakieś stanowisko, to zgłasza się 

do teatru 20-30 osób, człowiek szuka pracy konkretnie w tej instytucji. Dodał, że musi mieć 

dodatkowe zatrudnienie w pracowni, dlatego, że są w stanie sami sobie z tym wszystkim 

poradzić, bo może pewne rzeczy dać podwykonawcom, natomiast to wymaga fachowości  

i nadzoru.  Odpowiadając na pytanie dotyczące spektakli dla dorosłych stwierdził, że w tej 

chwili w repertuarze mają spektakle i dla małych dzieci, dla starszych dzieci i dla młodzieży  

i dla dorosłych. Ostatnim spektaklem, który zorganizowali dla dorosłych był „Proces” na 

podstawie Kafki.  Do tego przedstawienia w przyszłym roku wracają, natomiast nie jest  

w stanie realizować w nadmiarze tych spektakli, dlatego, że fizycznie  nie są. Przygotowanie 

spektaklu to są miesiące, najczęściej to jest przygotowanie w pracowniach, to są rozmowy z 

ludźmi. Najczęściej to są rzeczy prapremierowe, więc też i twórcy, którzy tutaj są zapraszani 

muszą to przygotować, bo zależy mu na tym, żeby ten repertuar był ciekawy, żeby nasz teatr 

był teatrem, o którym się dobrze mówi i pisze w kraju, a przede wszystkim, żeby chętnie 

publiczność do niego uczęszczała. 

Radny Marusz Tarka – Przewodniczący Komisji poprosił o informację dotyczącą współpracy 

TLiA z łomżyńskim Liceum Plastycznym. 

Pan Jarosław Antoniuk -  Dyrektor Teatru Lalki i Aktora  wyjaśnił, że czasami mają młodzież 

na praktykach na takiej zasadzie, młodzież z liceum uczestniczy w ich spektaklach. Odnosząc 

się do Hali Kultury stwierdził, że pewnie będzie musiał się zastanawiać nad budowaniem 

trochę innej przestrzeni dla teatru, dlatego, że zdaje sobie sprawę w jakiej sytuacji finansowej 

jest miasto, wie, że ten budynek trzeba będzie w jakiś sposób zagospodarować, że „wszystkie 

ręce muszą być na pewno na pokładzie”, żeby w tym budynku coś się działo, więc póki co 

realizują, czy przygotowują repertuar dla dzieci młodszych i starszych, natomiast też pojawią 

się spektakle dla dorosłych, dlatego, że są teatrem miejskim, jedynym teatrem zawodowym  

w Łomży, jedynym w byłym województwie łomżyńskim, więc to spektrum repertuarowe musi 

być dosyć szerokie. 

Radny Andrzej Wojtkowski zapytał czy jeśli by powstała w którymś liceum klasa o profilu 

teatralnym, czy to by wspomogło TLiA. 
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Pan Jarosław Antoniuk -  Dyrektor Teatru Lalki i Aktora   stwierdził, że myśli, że to bardziej 

powinna być inicjatywa z któregoś liceum, niż z teatru. Dodał, że rozmawiał z Panem 

Dyrektorem Łubą w ubiegłym roku właśnie o takich zajęciach teatralnych. Doszli wspólnie do 

wniosku, że do teatru przyjeżdża mnóstwo interesujących ludzi, że było by dobrze, żeby ci 

ludzie, którzy przyjeżdżają do teatru, nie tylko, ale również przez niego zaproszone osoby, 

żeby się od czasu do czasu pojawiały w liceum i  miały zajęcia w klasie humanistycznej. 

Podkreślił, że są bardzo otwarci. Odnosząc się do Hali Kultury stwierdził, że chcieliby tam 

prowadzić zajęcia, złożył taką propozycję odnośnie Hali Kultury. To nie jest tak, że to 

natychmiast ruszy, to wymaga pewnego czasu, ale na pewno takie zajęcia można było  by 

prowadzić, ale gdyby była klasa teatralna w jakimś liceum to jak najbardziej, dlatego, że jest 

kilka osób, które mogły by mieć zajęcia w takiej klasie. 

Radny Tadeusz Kowalewski zgłosił sugestie czy byłaby możliwa fachowa kuratela teatralna  

w przypadku różnych wydarzeń takich „quasi teatralnych”  w szkołach, bo młodzież ma ambicje 

a czasami nie ma warsztatu, nie ma doświadczenia. Gdyby przy współpracy z Prezydentem 

udało się co pewien czas młodzież lekko na różnych warsztatach podszkolić, to poziom tych 

imprez szkolnych miałby trochę inny charakter. 

Pan Jarosław Antoniuk -  Dyrektor Teatru Lalki i Aktora  stwierdził, że z tego co wie szkoły 

zapraszają czasami jego aktorów, czy oni to robią odpłatnie, czy nieodpłatnie, to jest ich 

osobista sprawa, ale wie, że udzielają takich konsultacji, też czasami udziela konsultacji  

w szkołach, współpracują z uczelniami, czy ze szkołami. W teatrze oprócz spektakli odbywają 

się też jakieś inne wydarzenia.  

Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że jest taka postać, bardzo cenna a mało znana Sofía 

Casanova Lutosławska autorka różnych dzieł literackich, ale też bardzo cennych reportaży.  

Pan Jarosław Antoniuk -  Dyrektor Teatru Lalki i Aktora  stwierdził, że była koncepcja, żeby 

przygotować na uroczystości, które miały miejsce, fragmenty, nie przeprowadzili tego, bo 

zabrało im czasu.  

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że do tego  żeby 

współpracować ze szkołami, jednostkami potrzebne są możliwości ludzkie, czasowe.  

Z całą pewnością jeżeli tylko takie możliwości się pojawią to myśli, że Teatr Lalki i Aktora 

będzie otwarty na współpracę. 

Pan Jarosław Antoniuk -  Dyrektor Teatru Lalki i Aktora   zwrócił uwagę, że jest taki problem, 

mogą o tym rozmawiać, że sporo jest różnych dziwnych rzeczy zapraszanych do Łomży, które 

obywają się w różnych miejscach. Stwierdził, że „warto nad takimi rzeczami się zastanawiać, 

bo warto cenić to co my mamy dobrego, czy to rzeczy zawodowe, czy  amatorskie, ale 

przyjeżdża trupa z Krakowa, nazywa się to Teatr Narodowy gdzie dwóch czy trzech facetów 

trzyma jakiś koc czy prześcieradło a dwóch dodatkowo za prześcieradłem grają jakąś komedię 
dell'arte. Niby to się wszystkim podoba czy nie podoba, ale próbuje z tym w jakiś sposób 

walczyć, to jest taki drenaż dla naszego miasta, dlatego muszą swoją działalność 

ukierunkować na teren”. To 270 spektakli w roku, ponad 30 tys. jest widzów biletowanych.  

W ubiegłym roku wpływów netto z biletów było 450 tys. zł. Poprosił, żeby wziąć pod uwagę,  

że teatr dysponuje bardzo małą salą. Cena biletów w Łomży też nie może być ceną wysoką, 

dlatego że wtedy ludzie nie przyjdą do teatru. Problemów jest masa, starają się jakoś z tym 

sobie radzić. 

Radny Marusz Tarka – Przewodniczący Komisji podziękował Dyrektorowi Teatru Lalki i Aktora 

za wypowiedź. 

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 
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Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok  w działach 
merytorycznie podległych Komisji –  druk nr 276,276A 

 

Pani Bożena Szypulska – Kierownik Oddziału Budżetu przedstawiła wniosek  

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok  w działach merytorycznie podległych Komisji, 

zgodnie z drukiem nr 276,276A, w załączeniu do protokołu. 

Radny Marusz Tarka – Przewodniczący Komisji poprosił o informację na temat wypłat dla 

pracowników administracyjnych, bo wie, że pieniądze są już na kontach szkół. 

Pan Paweł Piwowarski – Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśnił, że dzisiaj zostały zatwierdzone 

i poszła informacja do szkół, zostaną wypłacone z wyrównaniem.  

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

Komisja w wyniku głosowania 5 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta na 2019 rok w działach merytorycznie podległych Komisji. 

Ad.4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i 

placówek oświatowych publicznych i niepublicznych prowadzonych na terenie Miasta Łomża 

przez inne niż jednostka samorządu terytorialnego organy, trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich 

wykorzystania - druk nr  267, 267A 

Pan Paweł Piwowarski – Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił wniosek w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych publicznych i niepublicznych 

prowadzonych na terenie Miasta Łomża przez inne niż jednostka samorządu terytorialnego 

organy, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania tych dotacji 

oraz terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania, zgodnie z  drukiem nr  267, 267A,  

w załączeniu do protokołu. 

Komisja nie zgłosiła pytań. 

Komisja w wyniku głosowania 5 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych  

i  wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych publicznych  

i niepublicznych prowadzonych na terenie Miasta Łomża przez inne niż jednostka samorządu 

terytorialnego organy, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania 

tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania. 

Ad.5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego 

trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Łomży Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Łomży w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące dla 

Dorosłych w Łomży Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Łomży -  druk nr 

268, 268A 

Pan Paweł Piwowarski – Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśnił, że są to tzw. uchwały 

deklaratoryjne, one też z mocy prawa, ze zmian przepisów w prawie oświatowym wynikają,  

a są według stanowiska ministerstwa, że tego typu uchwały powinny być podejmowane po 
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nastąpieniu przekształcenia z mocy prawa wynikającego z przepisów ustawowych, a więc od 

1 września do 1 grudnia.  Dodał, że to dotyczy wszystkich szkół, które zostały przekształcone. 

Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że rozumie, bo są pewne procedury tylko nie wie czy  

w tych uchwałach nie powinna być informacji, że one obowiązują od 1 września, bo jaki jest 

status szkoły od 1 września do 25 października. 

Pan Paweł Piwowarski – Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśnił, że szkoły mają czas na zmiany 

statutowe, to też się nie dokonuje z dnia na dzień. Tak jak się robi projekt statutu, ten projekt 

statutu się przedstawia radzie pedagogicznej, następnie rada pedagogiczna wnosi poprawki  

i dopiero go zatwierdza.  

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że tak jak każda z uchwał 

tak samo i te, które zostały przedstawione, zostały skonsultowane z radcą prawnym. Pod 

każda z nich jest podpis radcy prawnego a jeżeli Pan Radny ma sugestie, żeby jeszcze raz 

sprawdzić, to przeanalizują jeszcze raz. 

Więcej pytań Komisja nie zgłosiła. 

Komisja w wyniku głosowania 5 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała powyższy uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego trzyletniego I Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 

Łomży Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Łomży w czteroletnie I Liceum 

Ogólnokształcące dla Dorosłych w Łomży Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Łomży. 

 

Ad.6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Łomży w czteroletnie I Liceum Ogólnokształcące im. Tadeusza 

Kościuszki w Łomży  - druk nr 269, 269A 

Komisja w wyniku głosowania 5 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Łomży w czteroletnie I Liceum 

Ogólnokształcące im. Tadeusza Kościuszki w Łomży . 

 

Ad.7  

Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Łomży w czteroletnie II Liceum 

Ogólnokształcące im. Marii Konopnickiej w Łomży - druk nr 270, 270A 

b) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego III Liceum 

Ogólnokształcącego im. Żołnierzy Obwodu Łomżyńskiego Armii Krajowej w Łomży w 

czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące im. Żołnierzy Obwodu Łomżyńskiego Armii Krajowej 

w Łomży - druk nr 270, 270B 

c) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego IV Liceum 

Ogólnokształcącego w Łomży Zespołu Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 im. 

Marii Skłodowskiej-Curie w Łomży w czteroletnie IV Liceum Ogólnokształcące  w Łomży 
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Zespołu Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Łomży 

- druk nr 270, 270C 

d) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego V Liceum 

Ogólnokształcącego w Łomży Zespołu Szkół Mechanicznych i Ogólnokształcących Nr 5 im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Łomży w czteroletnie V Liceum Ogólnokształcące w Łomży 

Zespołu Szkół Mechanicznych i Ogólnokształcących Nr 5 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego 

w Łomży - druk nr 270, 270D 

e) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego VI Liceum 

Ogólnokształcącego w Łomży Zespołu Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w 

Łomży w czteroletnie VI Liceum Ogólnokształcące w Łomży Zespołu Szkół Ekonomicznych i 

Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży - druk nr 270, 270E  

f) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego trzyletniego VII Liceum 

Ogólnokształcącego w Łomży Zespołu Szkół Weterynaryjnych i Ogólnokształcących Nr 7 w 

Łomży w czteroletnie VII Liceum Ogólnokształcące w Łomży Zespołu Szkół Weterynaryjnych 

i Ogólnokształcących Nr 7 w Łomży- druk nr 270, 270F 

Komisja w wyniku głosowania 5 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego trzyletniego II Liceum Ogólnokształcącego im. Marii 

Konopnickiej w Łomży w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące im. Marii Konopnickiej  

w Łomży. 

Komisja w wyniku głosowania 5 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego trzyletniego III Liceum Ogólnokształcącego im. Żołnierzy 

Obwodu Łomżyńskiego Armii Krajowej w Łomży w czteroletnie III Liceum Ogólnokształcące 

im. Żołnierzy Obwodu Łomżyńskiego Armii Krajowej w Łomży. 

Komisja w wyniku głosowania 4 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych  

i 1 wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego trzyletniego IV Liceum Ogólnokształcącego w Łomży 

Zespołu Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Łomży 

w czteroletnie IV Liceum Ogólnokształcące w Łomży Zespołu Szkół Technicznych  

i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Łomży. 

Komisja w wyniku głosowania 4 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych  

i 1 wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego trzyletniego V Liceum Ogólnokształcącego w Łomży 

Zespołu Szkół Mechanicznych i Ogólnokształcących Nr 5 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego 

w Łomży w czteroletnie V Liceum Ogólnokształcące w Łomży Zespołu Szkół Mechanicznych  

i Ogólnokształcących Nr 5 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Łomży. 

Komisja w wyniku głosowania 4 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych  

i 1 wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego trzyletniego VI Liceum Ogólnokształcącego w Łomży 

Zespołu Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży w czteroletnie VI Liceum 

Ogólnokształcące w Łomży Zespołu Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6  

w Łomży. 

Komisja w wyniku głosowania 4 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych  

i 1 wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego trzyletniego VII Liceum Ogólnokształcącego w Łomży 

Zespołu Szkół Weterynaryjnych i Ogólnokształcących Nr 7 w Łomży w czteroletnie VII Liceum 
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Ogólnokształcące w Łomży Zespołu Szkół Weterynaryjnych i Ogólnokształcących Nr 7  

w Łomży. 

 

Ad.8 

Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 4 

w Łomży Zespołu Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii Skłodowskiej-Curie 

w Łomży w pięcioletnie Technikum Nr 4 w Łomży Zespołu Szkół Technicznych  

i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Łomży - druk nr 271, 271A/. 

b) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 5 

w Łomży Zespołu Szkół Mechanicznych i Ogólnokształcących Nr 5 im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Łomży w pięcioletnie Technikum Nr 5 w Łomży Zespołu Szkół Mechanicznych 

i Ogólnokształcących Nr 5 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Łomży - druk nr 271, 271B  

c) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 6 

w Łomży Zespołu Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży  

w pięcioletnie Technikum Nr 6 w Łomży Zespołu Szkół Ekonomicznych  

i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży - druk nr 271, 271C 

d) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 7 

im. Ludwika Bojanusa w Łomży Zespołu Szkół Weterynaryjnych 

i Ogólnokształcących Nr 7 w Łomży w pięcioletnie Technikum Nr 7 im. Ludwika Bojanusa w 

Łomży Zespołu Szkół Weterynaryjnych i Ogólnokształcących Nr 7 w Łomży - druk nr 271, 

271D 

Komisja w wyniku głosowania 4 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych i  1 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 4 w Łomży Zespołu Szkół 

Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Łomży w pięcioletnie 

Technikum Nr 4 w Łomży Zespołu Szkół Technicznych i Ogólnokształcących Nr 4 im. Marii 

Skłodowskiej-Curie w Łomży. 

Komisja w wyniku głosowania 4 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych i  1 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 5 w Łomży Zespołu Szkół 

Mechanicznych i Ogólnokształcących Nr 5 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Łomży w 

pięcioletnie Technikum Nr 5 w Łomży Zespołu Szkół Mechanicznych i Ogólnokształcących Nr 

5 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Łomży. 

Komisja w wyniku głosowania 4 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych i  1 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 6 w Łomży Zespołu Szkół 

Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży w pięcioletnie Technikum Nr 6 w Łomży 

Zespołu Szkół Ekonomicznych i Ogólnokształcących Nr 6 w Łomży. 

Komisja w wyniku głosowania 4 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych i  1 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego czteroletniego Technikum Nr 7 im. Ludwika Bojanusa  

w Łomży Zespołu Szkół Weterynaryjnych i Ogólnokształcących Nr 7 w Łomży w pięcioletnie 

Technikum Nr 7 im. Ludwika Bojanusa w Łomży Zespołu Szkół Weterynaryjnych i 

Ogólnokształcących Nr 7 w Łomży. 
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Ad.9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego    

Zespołu Centrów Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego w Łomży w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Łomży - druk nr 272, 272A 

Komisja nie zgłosiła pytań. 

Komisja w wyniku głosowania 5 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych  

i  wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowego    Zespołu Centrów Kształcenia Praktycznego  

i Ustawicznego w Łomży w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  

w Łomży. 

Ad. 10.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości  

i szczegółowych warunków przyznawania dodatków do wynagrodzenia oraz zasad obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw 

nauczycielom szkół, przedszkoli i placówek prowadzonych przez Miasto Łomża - druk nr  280, 

280A/ 

Pan Paweł Piwowarski – Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił wniosek w sprawie 

określenia wysokości i szczegółowych warunków przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

oraz zasad obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźnych 

zastępstw nauczycielom szkół, przedszkoli i placówek prowadzonych przez Miasto Łomża, 

zgodnie z drukiem nr 280, 280A, w załączeniu do protokołu. 

Komisja nie zgłosiła pytań. 

Komisja w wyniku głosowania 5 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych i  wstrzymujących 

się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

wysokości i szczegółowych warunków przyznawania dodatków do wynagrodzenia oraz zasad 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw 

nauczycielom szkół, przedszkoli i placówek prowadzonych przez Miasto Łomża. 

Ad.11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy 

Rycerskiej – druk nr 278,278A 

Radny Marusz Tarka – Przewodniczący Komisji stwierdził, że to jest przedłużenie ulicy 

Rycerskiej wzdłuż nowych działek. Dodał, że tam część ludzi ma przypisane adresy Rycerska 

i żeby uporządkować sprawę, to trzeba nadać nazwę. 

Radny Andrzej Wojtkowski -  stwierdził, że jest bardzo długa ulica Rycerska przechodząca od 

ul. Księżnej Anny, aż do Szosy Zambrowskiej, przy budującej się, nowej galerii.  

Radny Tadeusz  Kowalewski  poprosił o wyjaśnienie z czego wynika to, że przypisano nazwę 

budynku do ulicy nie mającej nazwy.  

Radny Marusz Tarka – Przewodniczący Komisji stwierdził, że Naczelnik Pezowicz 

powiedziała, że jest jakiś blok „gdzie ludzie mają adresy przypisane”. 

Radny Tadeusz  Kowalewski  poprosił o wyjaśnienie skąd taka procedura, że ludzie 

mieszkający przy ulicy bez nazwy mają nazwę ulicy, która jest obok. Dodał, że co ostatnio miał 

okazje przeglądać  tzw. bazę nazw ulic, które czekają na swoją ulicę, to jest bardzo duża baza 

i dlaczego z tej bazy nie korzystamy i sukcesywnie nie odpowiadamy na wnioski mieszkańców.  
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Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że w tej chwili już są 

budynki, które istnieją, nie potrafi odpowiedzieć na pytanie w jaki sposób została nadana 

numeracja, ale stało się i w tej chwili musimy dostosować, żeby nie narażać mieszkańców 

miasta na niepotrzebne koszty związane z wymianą dokumentów czy z innymi działaniami.  

Komisja nie zgłosiła więcej pytań. 

Komisja w wyniku głosowania 4 głosami za, przy braku  głosów przeciwnych i  1 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała powyższy uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy stanowiącej przedłużenie ulicy Rycerskiej. 

Ad.12 

Sprawy różne i wolne wnioski.        

Radny Marusz Tarka – Przewodniczący Komisji poinformował, że od Zastępcy Prezydenta – 

Pana Andrzeja Stypułkowskiego wpłynęła prośba o wytypowanie członka Komisji Edukacji  

i Kultury do prac w Kapitule Nagrody Prezydenta Miasta Łomża za szczególne dokonania  

w dziedzinie kultury za 2019 rok. 

Radny Andrzej Wojtkowski -   zgłosiła kandydaturę radnej Alicji Konopka, która wyraziła zgodę. 

Radny Tadeusz  Kowalewski  zgłosiła radną Edytę Śledziewską, która nie wyraziła zgody. 

Komisja w wyniku głosowania 3 głosami za, przy braku głosów przeciw i 1 wstrzymującym się 

wytypowała radną Alicję Konopka jako przedstawiciela Komisji do prac w Kapitule Nagrody 

Prezydenta Miasta Łomży za szczególne dokonania w dziedzinie kultury  

za 2019 rok. Jeden radny nie brał udziału w glosowaniu.  

Komisja nie zgłosiła więcej spraw i wniosków. 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący  

                        Komisji Edukacji i Kultury  

 

             Mariusz Tarka 

                                  

Protokołowała: 

 

Izabela Jankiewicz  


